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PAOOR.0012.2.3.2024.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 51/2024 
 

z posiedzenia Komisji Komunalnej i Rozwoju 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego 6 marca  2024 r. o godz. 15:30 

w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 
 

Przewodniczący Komisji – Piotr Rojek zwołał posiedzenie Komisji 
Komunalnej i Rozwoju Rady Miejskiej w Śremie na 6 marca 2024 roku, 
zawiadomienie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczyła Radna – Żaneta Koch ( Z-ca Przewodniczącego 
Komisji), udział w nim wzięli Członkowie Komisji wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

• Martyna Wachowiak -  nieobecność usprawiedliwiona,  

• Piotr Rojek – nieobecność usprawiedliwiona,  

• Robert Piątek – nieobecność usprawiedliwiona.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
1. Bartosz Żeleźny  – Zastępca  Burmistrza Śremu,  
2. Robert Mielcarek – Naczelnik PRK Urzędu Miejskiego w Śremie. 

Przewodnicząca obrad Żaneta Koch po stwierdzeniu kworum 
pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 
otworzyła posiedzenie, powitała Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 50/2024 z posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat rewitalizacji terenów zieleni publicznej 

w mieście Śrem.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski 
Transport Regionalny”, 

b) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem 
w roku 2024. 

4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
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Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag.  

Ad 1. Przyjęcie protokołu 50/2024 z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca obrad przekazała, że do protokołu 50/2024 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdziła, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   
 
5. Ad 2. Informacja na temat rewitalizacji terenów zieleni publicznej 

w mieście Śrem.  
(Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Powyższą informację zreferował Robert Mielcarek Naczelnik Pionu 
Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w Śremie.  

Następnie Przewodnicząca obrad Żaneta Koch otworzyła dyskusję nad 
przedstawioną informacją.  

W dyskusji głos zabrali: 

Członek Komisji Andrzej Mieloszyński 
poinformował, iż cieszy się bardzo z powodu rewitalizacji rynku. Dodał, że 
jeżeli po zakończeniu inwestycji będzie wyglądało tak jak na projekcie to jest 
przekonany, że miejsce to będzie bardziej przyjazne dla mieszkańców 
i przyciągnie ich do starej części miasta, co spowoduje odrodzenie sklepów 
i restauracji znajdujących się w okolicy rynku. Na koniec dodał, iż cieszy się 
z powstającego przy ul. Poznańskiej ogrodu róż, który będzie pięknym miejsce 
do wypoczynku.  

Członek Komisji Tomasz Jakuszek  
zapytał, jaka będzie liczba miejsc parkingowych po modernizacji rynku.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, że liczba miejsc parkingowych nie ulegnie zmianie. 

Członek Komisji Tomasz Jakuszek  
dodał, iż miejsca parkingowe są bardzo ważnym elementem, funkcjonowania 
starej części miasta. Następnie zapytał, jaka jest przewidziana żywotność 
drzew posadzonych w nieckach betonowych, na zmodernizowanej 
ul. Kościuszki i ul. Prymasa Stefana Wyszyńskiego.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, iż na ul. Kościuszki znajdują się sadzonki drzew 
wysokokolumnowych,  są to odmiany przeznaczone dla przestrzeni zwartych 
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w miastach. Powyższe nasadzenia miały istotny wpływ na decyzje odnoście 
przetargu dotyczącego bieżącego utrzymania zieleni. Nowe umowy związane 
z pracami pielęgnacyjnymi, będą obowiązywały od kwietnia br.  
W tym roku prace w starej części miasta zostały podzielone na prace  
pielęgnacyjne, które wymagają większego zmysłu ogrodniczego  obejmujące 
zieleń przy kościele św. Ducha i ul. Kościuszki oraz na prace fizyczne związane 
między, innymi z koszeniem traw. Prace te zostały powierzone  podmiotowi, 
który spełnia wyżej wymienione warunki.  

Członek Komisji Tomasz Jakuszek  
zapytał, czy firma, która wykonuje coroczne nasadzenia w gminie, również 
zajmuje się ich pielęgnacją przez cały sezon.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, że w miarę możliwości finansowych staramy się, aby firma 
wykonująca nasadzenia w gminie, również realizowała ich prace 
pielęgnacyjne. Druga kwestia dotyczy przedsiębiorców, którzy po otrzymaniu 
decyzji ze zgodą na wycinkę drzew pod działalność gospodarczą są 
zobowiązani wykonać nasadzenia zastępcze w zamian za odroczenie opłaty. 
Dodał, iż nie wszystkie nasadzenia kwalifikują się pod zamówienie publiczne, 
dlatego często wykonanie nasadzenia zlecane jest firmie, która wygrała 
przetarg na pielęgnacje zieleni w gminie.  

Członek Komisji Andrzej Mieloszyński  
zapytał,  ile podmiotów zgłosiło się do przetargu bieżącego utrzymania zieleni 

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, że do przetargu zgłosiły się cztery firmy, a 25 marca br. będzie 
otwarcie kolejnego unijnego przetargu dotyczącego 4 części zieleni miejskiej.  

Członek Komisji Tomasz Jakuszek  
zapytał, ile środków pieniężnych jest przeznaczonych na utrzymanie zieleni.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
odpowiedział, że na tegoroczne utrzymanie zieleni jest przeznaczone 
900 000,00 zł, na ten moment uważa, że prawdopodobnie będą prosić Radę 
o zwiększenie tych środków.   

Dyskusję zakończono.  

Na tym punkt zakończono.  
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Ad 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia 

Związku Powiatowo - Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny”, 

Powyższy projekt uchwały przedstawił Robert Mielcarek – Naczelnik PRK 
Urzędu Miejskiego w Śremie.  

Następnie Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały.  

W dyskusji głos zabrali.  

Członek Komisji Andrzej Mieloszyński 
zapytał, czy co roku musi być jest wyznaczony przedstawiciel do Zgromadzenia 
Związku Powiatowo - Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny”, czy nie 
można wyznaczyć go na czas nieokreślony.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
poinformował, iż nie jest to możliwe, ponieważ nie wiemy jaki będzie udział 
finansowy gminy Śrem w kosztach związku, jeżeli gmina będzie finansować 
mniej, niż 10 % ogólnej sumy wydatków w danym roku, która jest badana 
przez biegłego rewidenta po zamknięciu roku obrotowego, wówczas utracimy 
prawo do przedstawiciela związku. Podsumowując, statut przewiduje roczną 
kadencyjność na bazie kosztów finansowania z roku poprzedniego. 

Członek Komisji Andrzej Mieloszyński 
zapytał, czy nie ma możliwości, aby uchwała wygasła automatycznie.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
poinformował, iż biorąc pod uwagę, że stopień finansowanie jest na poziomie 
11% zobowiązani jesteśmy wyznaczyć przedstawiciela na kolejną kadencję.  

Dyskusję zakończono.  

Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport 
Regionalny”.  

Wyniki głosowania : ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Robert Piątek (NIEOBECNI), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Nina 
Stępa (ZA), Martyna Wachowiak (NIEOBECNI).  
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Przewodnicząca obrad podsumowując wynik głosowania stwierdziła, iż 

Komisja przedłożony projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
b) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem w roku 
2024. 

Powyższy projekt uchwały przedstawił Robert Mielcarek – Naczelnik PRK 
Urzędu Miejskiego w Śremie.  

Następnie Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały.  

Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem w roku 2024.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), Andrzej 
Mieloszyński (ZA), Robert Piątek (NIEOBECNI), Piotr Rojek (NIEOBECNI), Nina 
Stępa (ZA), Martyna Wachowiak (NIEOBECNI).  

Przewodnicząca obrad podsumowując wynik głosowania stwierdziła, iż 
Komisja przedłożony projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

(Opinia Komisji dot. projektów uchwał, stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Na tym punkt zakończono 

 

Ad 4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Dyskusji w tym punkcie obrad nie podjęto. 

Na tym punkt zakończono.   
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Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca posiedzenia – 
Żaneta Koch podziękowała za udział w Komisji zaproszonym Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 16:05. 
 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 

Przewodniczyła 
 

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO 
Komisji Komunalnej i Rozwoju 

Żaneta Koch 
 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 


